
GRIF 2022 - Formandens årsberetning 

 

2022 var året hvor Jens-Erik Fischer kunne fejre et flot 50 års jubilæum i GRIF. Det blev fejret ved en 
reception i sommer med mange fremmødte – både nye og gamle medlemmer af foreningen. Stort tillykke 
til Jens-Erik, som stadig er aktiv medlem og formand for Motionisterne. 

 

Gl. Rye IF blev også en Padelbane rigere og en ny stærkt Padel/Tennis afdeling har allerede 180 medlemmer 
og banen bliver flittigt brugt. Stor succes.  

Desværre blev det også året, hvor Basket afdelingen lukkede ned pga. manglende tilslutning, men det er 
altid dejligt at se nye initiativer blive prøvet af. 

 

I år har vi desuden igangsat arbejdet med at gentænke brugen af GRIF’s klubhus ved skolen. GRIF’s klubhus 
står ofte tomt og bliver ikke brugt meget af klubbens medlemmer. Vi har i form af klubhuset velholdte og 
lyse lokaler, der ligger optimalt mellem hallen og sportspladsen. 

Lige nu bliver dette potentiale ikke udnyttet, og der er ikke en udbredt kultur for at bruge klubhuset efter 
f.eks. fodbold træning eller under gymnastik træning. 

Det kan vi gøre bedre. Vi har en unik mulighed for at binde hallen of sportspladsen sammen med klubhuset, 
så klubhuset bliver omdrejningspunkt for GRIFS aktiviteter. Fremtidens klubhus er GRIFs hjemmebase, med 
plads til rummelighed, hvorfra nye frivillige tiltrækkes til foreningens mange hverv. 

Lige nu afventer vi en rapport fra DGI baseret på de brugerinterviews, der fandt sted i uge 9. Næste skridt 
vil være at inddrage flere medlemmer i processen - dette vil være et fokuspunkt i 2023.  

Jeg håber på, at vi i løbet af 2023 kan lykkedes med at udbrede kendskabet og brugen af GRIFs klubhus, så 
flere kan få glæde af dette lokale.  
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